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Abstract (en)
[origin: EP0752374A1] The food packaging box comprises a bottom (F) having a lateral peripheral wall (10) which is widened along an edge (2)
external to the wall surface. The edge has a groove (3) forming a protuberance in the edge plane. A cover (C) comprising a bowl clips onto the
groove in the bottom to enclose the contents. A transverse incision (4) in the groove passes through all the width of the groove which is extended
under the cover in peripherally folded bulges. These ensure hermetic sealing and evidence of non tampering. There is an interruption (5) in the edge
upper bulge and parallel vertical ribs (5) acting as rigidifying beams. Vertical sealing is effected by the external lateral surface of the cover and the
internal lateral surface of the bottom upper portion. These two surfaces are in friction contact along the largest part of their height. Placing the cover
on the box simultaneously engages the vertical sealing and the horizontal security.

Abstract (fr)
Boîte pour le conditionnement de produits alimentaires, comportant un fond (F) présentant une paroi latérale périphérique (10) s'évasant suivant un
rebord (2) décalé vers l'extérieur par rapport à la surface de ladite paroi (10), et un couvercle (C) comprenant une cuvette venant s'adapter à ce fond
pour y enfermer un produit à conditionner en vue de sa commercialisation, caractérisée en ce que ledit rebord (2) et ledit couvercle (C) comportent
des moyens coopérant entre eux pour assurer à la fois l'herméticité et l'inviolabilité de la boîte fermée. Lesdits moyens sont contigus et orientés, sur
une première portion, dans une direction générale verticale, puis, sur une seconde portion, dans une direction générale horizontale, la mise en place
du couvercle (C) sur le fond (F) déterminant simultanément la coopération des moyens d'allure générale verticale pour assurer l'herméticité de la
fermeture et la coopération des moyens d'allure générale horizontale pour assurer l'inviolabilité de la fermeture. <IMAGE>
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